
ÒVolem construir un espai joveÓ

ÒHem de desconnectar els recs del clavegueramÓ

ÒHem demanat un ajornament de la por tada dÕaigua a Santa Br�gidaÓ

En un ple molt fragmentat i amb canvis dÕalcalde i mocions de censura en el passat, Amer va viure del 2015 al

2019 un mandat relativament tranquil, tot i lÕoposici� constant de Junts per Amer (4 regidors), que ara no sÕha

presentat. El 26 de maig, amb dues �niques llistes, Amer-Junts per Catalunya va obtenir 8 edils dÕ11 (amb el 66,2%

dels sufragis). ERC (3 edils), antic soci de CiU, queda a lÕoposici�. Maria Rosa Vila continuar� sent lÕalcaldessa.

Com valora el triomf electoral?Suposo que la balan�a sÕhavia de decantar cap a una banda o lÕaltra. Penso que

la gent ha valorat que ens hem esfor�at en q�estions internes i que sÕhan fet obres durant aquests quatre

anys.Quin balan� fa del mandat?Hem comen�at el proc�s per dur lÕaigua al ve�nat de Santa Br�gida, que �s una

cosa molt complexa. Hem enjardinat, amb lÕajut dels regants, el canal del Bellvespre [al marge oest del riu

Brugent], que ara �s com un passeig. I hem fet una escullera en un punt del Brugent que era molt perill�s. Jo

patia molt quan plovia. I estem posant l�mpades led a tot el poble i treballem en un projecte de biomassa.Qu�

escalfar� la caldera de biomassa?LÕescola, el pavell� i la llar dÕinfants. La inaugurarem al setembre, quan

comencin els alumnes a lÕescola. [...] Vam fer la piscina [dÕestiu, estrenada el juny del 2018], millores al teatre.

Vam superar el mili� dÕeuros en inversi�, amb lÕajut de subvencions.Com est� all� de Santa Br�gida?El projecte ha

de passar per la Comissi� dÕUrbanisme perqu� hem de por tar aigua f ins als dip�sits. Hem demanat un

ajornament a lÕACA. Inicialment, estava previst per al 2018/19 i ho deixarem per al 2019/20.Tamb� estava

preocupada pel sanejament al poble perqu� la gent aboca a la riera. Com est� la q�esti�?Hem continuat les

converses amb el conseller [de Territori i Sostenibilitat] Dami� Calvet i el director general de lÕACA. La gent ha de

fer lÕaposta pel sanejament. Hi ha dÕhaver una depuradora i un colálector en alta.Qu� sÕhaur� de fer?Hi ha un

projecte de desconnexi�, inicialment de 180.000 euros. El problema �s que hem de desconnectar els recs del

clavegueram. Amer va cr�ixer al costat del monestir, igual que Banyoles. Primer sÕhan de desconnectar els punts

m�s f�cils.Com es plantegen el mandat?La nostra visi� �s pensar en la cultura, lÕeducaci�, la gent gran... Volem

construir un espai jove perqu� la mainada, als 12 anys i a la sor tida de lÕescola, tinguin un punt de trobada. Tenim

el pressupost, i ara el presentarem a la gent jove i als pares.On ser� lÕEspai Jove?Ser� darrere del nou

dispensari, all� on hi havia hagut uns antics vestidors, al davant de lÕinstitut.Vost� �s lÕalcaldessa del poble del

president Carles Puigdemont. Com veu la situaci� del pa�s?A llarg termini, soc optimista. No ser� r�pid, per�

penso que sÕha ober t un mel� i que darrere nostre seguir� m�s gent. LÕ�nic que em sap greu �s la gent que est�

empresonada. No ho acabo dÕassimilar, em costa molt.
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